

登記收取「香港藝術館節目資料」

Subscription to Hong Kong Museum of Art Programme Information

《香港藝術館通訊》每季出版一次，介紹本館新近舉辦的展覽、教育及推廣活動。市民可於康樂及文化事務署轄下多個場地免費取閱。本港居民或機構負責人可申請免費郵寄服務。我們亦建議你申請 e-通訊電郵服務，以節省紙張，保護環境。

The quarterly Hong Kong Museum of Art Newsletter provides details of upcoming exhibitions and the education and extension programmes at the Museum. Free copies can be picked up from major venues operated by the Leisure and Cultural Services Department. Free mailing service to subscribe the printed Newsletter is available to local citizens and organisations. You are also welcome to subscribe to the digital version through email. To save paper and protect our environment, your subscription to our e-News is much preferred.

請填妥下列表格寄回九龍尖沙咀梳士巴利道 10 號 香港藝術館教育組 或 傳真至 2723 7666。

Please complete the form and return it by mail to the Education sub-unit, Hong Kong Museum of Art, 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon or by fax to 2723 7666.

查詢 Enquiries : 2734 2114

請在適當位置加 Please put a where appropriate

必須填寫 must fill in this part * 刪除不必要者 delete where inappropriate

+ 請提供取消郵遞或電郵服務的舊地址 please provide the previous email or mailing address for deletion

申請「香港藝術館 e-通訊」電郵服務
Apply for HKMoA e-News subscription service

更改 個人資料 / 更新電郵 / 郵遞地址 * +
Update personal particulars / email address / postal address * +

申請《香港藝術館通訊》郵寄服務
Apply for HKMoA Newsletter subscription service

取消 接收「香港藝術館 e-通訊」/ 郵寄《香港藝術館通訊》服務 *
Cancel electronic / mailing subscription service *

免費郵遞服務只限於香港境內 The free mailing service is offered within Hong Kong territories only

個人 Individual / 機構 Organisation *

英文姓名 # English name #:	中文姓名 Chinese name:	先生 Mr * 女士 Ms *
機構 Organisation:	公司蓋章 Company chop:	
(此欄只供機構填寫 Applicable for organisations only)		
英文地址 English address:		
地區 District:	香港 HK / 九龍 KLN / 新界 NT *	
電話 Tel no. #:	電郵 Email address:	
香港藝術館之友 Friends of HKMoA	本人是香港藝術館之友會員 I am a member of Friends of HKMoA <input type="checkbox"/> 否 No <input type="checkbox"/> 是 Yes 會員編號 Membership code: _____	
簽名 Signature:	申請日期 Application date#:	

注意 Note :

1. 你所提供的個人資料只會用作郵寄及電郵香港藝術館的節目資料用途。
2. 根據個人資料(私隱)條例，閣下有權要求查閱及更正所提供的個人資料。有關更改或查閱個人資料的申請，請致函九龍尖沙咀梳士巴利道 10 號 香港藝術館 一級助理館長(教育)。
3. 若閣下要求取消《香港藝術館通訊》郵寄服務，請連同藝術館之信封上所貼附的地址標籤一併寄回。
1. The given personal data is considered confidential by the museum and will only be used for promotion of the Hong Kong Museum of Art's programme information by post and email.
2. You have the right to request access to and the correction of personal data as stated in this form in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance. Request for personal data access and correction should be addressed to Assistant Curator I (Education), Hong Kong Museum of Art, 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon.
3. For cancellation of the HKMoA Newsletter mailing service, please return the mailing label on the envelope together with this form.